
 

 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE OV ČBF-OSČ 

Schůze OV ČBF-OSČ se uskutečnila v pondělí 31. 3. 2025 od 1730 v Ústí nad Labem, SPORTCENTRUM 
SLUNETA 

Přítomni: P. Drobný, J. Důra, J. Pastyřík, Z. Strolený, R. Šikner 
Hosté: J. Šedivý – předseda STK ČBF-OSČ 
 

1. Předseda přivítal přítomné. 

2. Činnost OV ČBF-OSČ: 

2.1. Předseda OV a manažer oblasti se zúčastnili setkání ČBF s oblastmi: 

2.1.1. Řešili se členské příspěvky, zejména sleva při platbě do konce února. 

2.1.2. Dotace od NSA, ve spolupráci s oblastmi se podařilo „zachránit“ velké peníze – zadávání 
do LERISu. V naší oblasti vydatná pomoc přesdsedy STK a manažera oblasti. 

2.1.3. Je potřeba hlídat, jestliže klub hraje v jiné oblasti, tak nemá možnost hrát kvalifikace a 
MČR. 

2.1.4. Řešilo se sjednocení podmínek NRL v rámci oblastí (předehrání, změna termínů). 

2.1.5. Informace o jednání ČBF ohledně nového webu a úpravy některých funkcí. 

2.1.6. Zmínily se informace o elektronickém zápisu. Zatím nefunguje přenos ze zápisu do 
LERISu. 

2.1.7. Řešeno navýšení poplatků za soutěže od sezóny 2026/27. 

2.1.8. Úkol, do řádů zavést kategorii U10 a připravit systémy soutěží.  

2.2. Návrh na soutěž 3x3 v kategorii U11, hrálo by se 1x za měsíc křížem k soutěži. 

2.3. Výkonný manažer oblasti Severní Čechy: 

2.3.1. Komunikuje s kluby, pomáhá s dotacemi, zejména NSA. 

2.3.2. Prověření funkčnost LERISu, jak hlídá zadávání statistik po utkání kvůli NSA. 

2.3.3. Návrh od klubů na hraní U10 a U11 na šířku hřiště. 

2.4. Vyúčtování dotace NSA a rozpočet pro ČBF: 

2.4.1. V lednu 2025 proběhlo vyúčtování dotace ČBF – SVAZY na finance od NSA. 

2.4.2. V únoru 2025 vypracován hrubý rozpočet oblasti na rok 2025. 

2.5. Na účet OV ČBF-OSČ dorazila v lednu 2025 dotace od ČBF na podporu činnosti oblasti v roce 
2024 částka v celkové výši 260 548 Kč. Tato dotace se nevyúčtovává vůči ČBF, oblast musí mít 
zajištěno čerpání. 

2.6. Probíhala diskuze ohledně systému soutěží minižactva, možnosti sloučených kategorií – bude 
probíráno na VH ČBF-OSČ. Návrhy připraví manažer oblasti a předseda STK. 

2.7. Návrh na rozšíření příspěvků na turnaje 3x3 – schváleno 5:0:0 

2.8. VH ČBF-OSČ – předběžně 27. 5. 2025 od 1800 – místo bude upřesněno. 



 

 

 

2.9. OV ČBF-OSČ souhlasí s navýšením fakturace za účetnictví na 10 tisíc Kč bez DPH rok – 
schváleno 4:0:1. 

2.10. OV ČBF-OSČ schválil od dubna 2025 navýšení odměny pro předsedu STK ČBF-OSČ na 11 400 Kč 
– schváleno 5:0:0. 

3. TMK ČBF-OSČ: 

3.1. Ve spolupráci s manažerem oblastí budou vypsány termíny na školení a seminářů trenérů. 

3.2. Finance, které se týkají trenérů, budou protékat přes TMK. 

4. STK ČBF-OSČ: 

4.1. Budou zajištěny poháry pro vítěze oblastních soutěží – předání na VH ČBF-OSČ. 

4.2. Úpravy pravidel u minižactva (vyhození bez rozhodčího, tříbodový koš) – zůstávají v platnosti, 
bude upraveno, že z dvojtaktu bude vždy hodnota koše za 2 body bez ohledu na to, odkud je 
po dvojtaktu vystřeleno. 

5. Rozhodčí VV ČABR-seČ: 

5.1. V současné době VV ČABR-seČ řeší kandidáty na zvýšení kvalifikace na 2. a 1. třídu v Klatovech. 
Kandidáti jsou z postupové skupiny. 

5.2. Probíhají on-line semináře, zejména s postupovou skupinou. 

5.3. Školení rozhodčích 3. třídy se uskuteční 6. – 7. 9. 2025 v Děčíně, krajský seminář bude 
7. 9 2025 také v Děčíně. 

5.4. Při současném systému soutěží máme problémy s delegacemi na západě oblasti u SČL a OP, 
musí nám vypomáhat jiné oblasti, zejména Praha a střední Čechy. 

 

Schůze ukončena v 2040. 

Příští schůze před začátkem soutěží. 

Zapsal:   Roman Šikner – člen OV ČBF-OSČ 

Schválil:  Jakub Důra – předseda OV ČBF-OSČ 


